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Beste Buren,
Hier ons 51e krantje, met het verslag van de wijkraad van 18 april 2018. Er is ook weer een 
mooi kortverhaal van Renilde Thijs onze voorzitster. Zij schreef ook de volgende romans: 
Openhartig, In goede en kwade dagen, Vroeger is voorbij, Eén zomer maar, Iron lady, Alles 
komt terug en een van mijn favorieten Moeders zijn gevaarlijke mensen (haha). We blijven 
ook op de hoogte van het project Schorre deelgebied 2. Een hele boterham! 
En verder dan … niet voortvertellen hebben we in de bosstraat een Bistro. Daar kun je lekker 
eten en genieten op het terras, een hapje en een drankje 36 verschillende bieren hebben ze daar.

Tot van de zomer dan zie ik jullie daar,
Groetjes Erna

Dichtbij huis is het ook leuk!
Het goede weer en de nakende vakantie nodigen uit om leuke dingen te doen. Daarvoor hoeven 
we echter niet altijd ver weg te gaan. In onze gemeente, onze wijken gebeurt ook van alles. 

Wat? Daarvan willen we jullie op de hoogte houden via een nieuwsbrief.
Ga naar www.boom.be/nieuwsbrieven, vul je e-mailadres in en abonneer je op een van de 
nieuwsbrieven, waaronder de nieuwsbrief wijk Hoek-Bosstraat-De Schomme.

Hopelijk ontmoeten we elkaar op een van de evenementen. Prettige vakantie!

De lente zat in de lucht. Ik voelde het ook al 
was het nog koud. Ik trok dus mijn wandel-
schoenen aan, ook een sjaal en muts kon ik 
nog gebruiken en zocht de natuur op. Langs 
de poort van De Beukelaer betrad ik een 
andere wereld: het gerij en gerots van de straat 
liet ik achter me en ik genoot van de stilte. 
De wandelpaadjes waren goed aangegeven en 
onderhouden, dus ik zou niet verloren lopen. 
Ik wandelde met mijn handen op de rug en 
mijn hoofd in de lucht. De bomen begonnen 
al te botten en de vogels hadden het druk. 
Moesten ze al nestjes bouwen?  Maar het was 
hier geen park, hé. Ik moest dus opletten waar 
ik liep. De wegeltjes klommen naar omhoog 
en omlaag en tussen het groen waren overal 
waterplassen. Ik genoot van dit unieke ter-
rein. Tussen het gras schoten de krokussen uit 
en wat kroop en vloog daar allemaal tussen 
het groen: platte beestjes en gevleugelde 
insecten. Er was zoveel leven om me heen. 
Ik wandelde tot aan de grote waterplas, waar 
een visser net zijn lijn ophaalde. Dus ook het 
water zat vol leven. Ik zette mij op de bank 
en daarvan schrok een padje met een gele 
streep op de rug. Zou dat die beschermde 
rugstreeppad kunnen zijn? Ik vroeg het aan 
de visser, die vriendelijk in mijn richting keek 
en hij beaamde dit.

“Ja”, zei de man, “die kunnen hier in de poelen 
van de voormalige kleiputten nog overleven.”
“Het is hier machtig mooi en rustig”, zei ik.
“Daar hebben we hier dan ook hele generaties 
geduld moeten voor hebben.”
Hij vertelde dat zijn ouders aan de rand 
van de baggerputten woonden. “Trok je de 
voordeur open dan zat je in de put en aan 
de achterdeur was het net hetzelfde. Eens 
de steenbakkerijen stilvielen, heeft men de 
putten gevuld met afval, huishoudelijk afval 
maar ook asbest en gips. Jaren hebben wij aan 
die storten geleefd, die vol zaten met ratten 
en krijsende meeuwen. Men heeft over de 
grootste smeerlapperij wat zand gekapt en de 
natuur heeft de rest gedaan. Nu, 40 jaar later, 
worden we beloond met dit prachtig stukje 
natuur. Maar weet je wat ze van plan zijn?! “ 
De verontwaardiging was van zijn gezicht te 
lezen. “Ze gaan die bomen allemaal omhak-
ken, 3 tot 8 jaar zand aanvoeren en alles hier 
volkappen. Ik zal er het eind niet meer van 
meemaken. Maar ik zeg u: het is zonde. Ja, 
zonde! En ge moogt er niet aan denken wat 
ze met die plein van 55 ha dan gaan doen!”
Hij begon zijn visgerief bijeen te doen. Zijn 
plezier en het mijne was weg. Ik wandelde 
huiswaarts met die deun in mijn hoofd: “Laat 
ons een bloem en wat gras dat nog groen is”. 

Renilde Thys

Laat ons een bloem…
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Verslag Wijkraad Hoek-Bosstraat 
18 april 2018

Aanwezig: 
Jeroen Baert - burgemeester; Dany Bosteels, Francisco Sanchez - schepenen; 
Nancy Bellen - gemeenteraadslid; 
Kathleen Vandendriessche, Bert Cleiren, Johan Mast, Patrick Van Dam, Ellen De 
Smaele - PRD De Schorre; 
Ivo Corbeels – ombudsman Tomorrowland; 
Michiel De Meyere - Scelta Mobility, 
Renilde Thys, voorzitster.  
François Van Den Branden - wijkinspecteur; An Pues - preventiedienst. 

Verontschuldigd:
Ils Blommaerts, Kris Van Hoeck, Linda Lauwers - schepenen; 
Inge De Ridder – schepen-ocmw-voorzitter; Joris Beckers – Tomorrowland; 
Bart Busschaert – Scelta Mobility.

1. Verslag van de wijkraad dd. 
21/11/2017 – goedkeuring  

 Het verslag werd goedgekeurd. 

2. Speelterreinen in onze 
gemeente – plan van aanpak ter 
verfraaiing van deze terreinen 

Schepen Sanchez licht toe. 
Er zijn 18 speelterreinen in Boom. Voor deze 
wijkraad gaat dit over de Pastorijstraat, De 
Schomme (speeltoestellen zijn wel van de 
provincie) en de speeltuin in De Schorre (die 
van het provinciebestuur is). De speelpleintjes 
dienen aangepakt te worden. Er is hiervoor 
een budget van 170.000 euro voorzien.  Alle 
terreinen ineens aanpassen is niet mogelijk, 
vandaar dat er prioriteiten gesteld zullen 
worden. De pleintjes die eerst aangepakt 
worden, zijn diegene die er het slechtst 

aan toe zijn of intens gebruikt worden. Dit 
gaat over volgende pleintjes: Pastorijstraat, 
Isabellastraat, Voske, Schomme (afhankelijk 
van de provincie), Vrijheidshoek (mogelijk 
nieuwe locatie). De eerste stap hierin is dit 
meedelen op de wijkraad. Met de wijkraad 
en de buurtbewoners wordt er een partici-
patief project opgestart, zowel de ouders als 
de kinderen worden betrokken. Men vraagt 
wel te kijken naar duurzaam materiaal, hout 
is bijvoorbeeld veel sneller rot.  
Vragen/opmerkingen: 
- Hoe maken we de wensen over? Dat kan 

via Bram Van Dooren van de jeugddienst. 
Te bereiken via 038801896 of bram.van.
dooren@boom.be 

- Kunnen er referenties, waaruit keuzes 
gemaakt kunnen worden, doorgegeven 
worden? Dit zal aan de jeugddienst 
gevraagd worden. 

 

3. 2de deelgebied De Schorre 
(verondieping) + PPrup – 
stand van zaken  

Voorzitster licht toe. 
Op 7 februari 2018 hadden wij een construc-
tieve vergadering met de burgemeester en 
afvaardiging van de provincie i.v.m. Schorre 
2, het gebied tussen de Bosstraat in Boom 
en de Hoogstraat in Terhagen, dat dient 
gesaneerd te worden maar daarom nog niet 
dient opgevuld te worden!  
De conclusie was dat iedereen het erover 
eens was dat het huidig uitzicht, zijnde 
een natuurlijk uitzicht met veel reliëf, dient 
behouden. De door asbest of huisvuil veront-
reinigde plekken dienen gesaneerd, misschien 
kan meteen ook de Kapelstraat wat verbreed 
worden en de Hoogstraat verstevigd. Maar de 
tunnels dienen bewaard. Asfalt en verharde 
wegen zijn er al genoeg. Dus laat de fauna en 
flora hier floreren en stel een uitvoeringsplan 
op dat dit gebied bestemd als een blijvend 
natuurgebied. Dus sanering ja, volkappen 
nee.  Het vervolg zal nog besproken worden 
op een volgend overleg met alle belangheb-
benden.  Ook de wijkraad geeft aan dat die 
natuur niet weg mag. 
Het deelgebied Schorre 2 is wel opgenomen 
bij de afbakening van het kleinstedelijk 
gebied Boom. Een openbaar onderzoek van 
dat ontwerp-Prup loopt van 16/4/2018 tot 
14/6/2018. 

4. Voetbalstadion 
 – stand van zaken 
Burgemeester licht toe. 
Het gemeentelijk stadion in het park dateert 
van eind jaren ’20. Eerst heeft Rupel S.K. in 
het park gespeeld. Die zijn dan verhuisd naar 
De Klamp op het moment dat Boom F.C. 

vanuit de Velodroomstraat verhuisd is naar 
het park. Het huidige stadion heeft enkele 
problemen. Ten eerste is het veel te groot, 
vroeger zat het stadion wel al eens vol als ze in 
eerste klasse zaten. De ambitie is nu beperkt 
tot amateurvoetbal, momenteel zitten ze 
op kop van de tweede afdeling. Wat maakt 
dat er nu maximum 500 à 600 aanwezigen 
zijn. Ten tweede is de staat van het stadion 
gevaarlijk en kost het de gemeente veel geld. 
De cafetaria werd wel vernieuwd en er werd 
een kleine kantine bijgebouwd, aangezien de 
bouw van het nieuwe stadion nog niet voor 
direct gaat zijn. Een aantal investeringen zijn 
wel uitgesteld omdat het bestuur eerst wil 
zien wat er kan en waar. 
Er zijn nu drie denkpistes: 
- In het park blijven: dit kan zomaar niet want 
het is beschermd gebied. 
- Put van Rupel (De Klamp): hier komt een 
residentiële ontwikkeling met behoud van 
heel veel groen. 
- De jeugdterreinen: hieraan is een financieel 
voordeel verbonden. De bestaande infrastruc-
tuur kan hier benut worden. De grasvelden 
kunnen ingeperkt worden en het terrein kan 
dan aangelegd worden met kunstgras. 

Het nieuwe stadion zal uit een beperktere 
accommodatie bestaan dan nu. Het stadion 
wordt maar om de 14 dagen op zondagna-
middag benut. Er is nog geen beslissing, met 
de input zal in de mate van het mogelijke 
rekening gehouden worden. 
Vragen/opmerkingen: 
- Er zijn grenzen aan de draagkracht van 

de buurtbewoners. Wij leven in een buurt 
waar 17 dagen veel overlast wordt bezorgd, 
waar een circustent voor overlast zorgt, 
waar er een parking is met overlast. Een 
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voetbalstadion erbij zou onleefbaar zijn 
voor onze buurt! Genoeg is genoeg! Wij 
zijn verzadigd! Burgemeester geeft aan dat 
de impact beperkt blijft tot 1 keer om de 
14 dagen. Hij vraagt om niet direct ‘nee’ te 
zeggen, maar het misschien als een oplos-
sing voor de buurt te zien inzake overlast 
ten opzichte van de problematiek, die hier 
geweest is. 

- Er is nog geen beslissing maar het is wel 
al op ATV geweest en men heeft daarin 
verkondigd dat het hier gaat komen in 
samenspraak met de gemeente. De buurt 
gelooft niet dat er niets beslist is. De buurt 
wil alvast laten weten dat het voor hen niet 
kan daar. Burgemeester geeft aan dat er 
nog niets beslist is. Als het zover is, gaan 
we rond de tafel zitten. Voetbalstadion 
kost 5 à 6 miljoen euro, plannen moeten 
nog geschreven worden en financiën nog 
gevonden worden. 

Buurtbewoners reageren hierop, als volgt: 
“We willen het alleen nog bespreken van de 
modaliteiten voor zijn. We willen vandaag, op 
de wijkraad, duidelijk maken dat het stadion 
hier niet kan voorzien worden.”  Burgemees-
ter en schepen Bosteels geven aan dat een 
standpunt kan evolueren, ze verwijzen hierbij 
naar Noeveren. Voorzitster vraagt of dat niet 
dankzij het verzet van de omgeving is, dat het 
in Noeveren is goed gekomen. De schepen 
ontkent dit ten stelligste. 
- Als er toch maar 500 à 600 mensen komen 

kijken, breek het stadion dan af en laat 
het plein staan. Die mensen kunnen dan 
gewoon rond het plein staan. 

- Er wordt ook gevraagd rekening te houden 
met de nieuwe verkaveling aan de Brou-
werslei. Die mensen kijken dan op een 

stadion ipv op groen.  Er moet hiervoor 
nog een nieuw ruimtelijk uitvoeringsplan 
geschreven worden. 

- Buurtbewoners geven aan dat ze alles niet 
zomaar voor waar aannemen. Ze maken 
hierbij het vergelijk met de uitbreiding van 
TML. Er zijn nu maar 17 overlastdagen 
maar de opbouw van TML begint wel in 
juni en eindigt eind augustus. 

 
5. De Schorre 
a. Kalender – toelichting 
Kathleen Vandendriessche licht toe. 
Kathleen stelt eerst twee nieuwe werknemers 
van De Schorre voor. Ellen De Smaele die 
diensthoofd is van de stafdienst, dus Kathleen 
haar baas. Patrick van Dam die coördinator 
is van de Velodroom.  De velodroom is het 
fietsbelevingscentrum aan de Rupel. Het 
is de bedoeling om hier ook een museum 
te voorzien om de wielercollectie en de 
wielercultuur terug op te waarderen. Er zal 
een eerste coureur local voorzien worden. In 
het weekend van 23 en 24 juni organiseert 
Provinciaal Recreatiedomein De Schorre 
het openingsweekend van De Velodroom. 
Op het nieuwe fietsbelevingspunt aan de 
Rupeldijk zal naast een wielermuseum ook 
een pop-up wielercafé openen. Tijdens het 
feestweekend worden er allerlei activiteiten 
georganiseerd zoals de Bestorming van 
de Bosstraat, de Potjeir Klassieker en een 
G-Sport wedstrijd. Meer informatie op www.
develodroom.be.  
Johan Mast overloopt de kalender: 
- 22 april is er de kunstenaarsmarkt samen 

met de opening van het toeristisch seizoen 
die een wereldrecordpoging gaan houden 
‘langste toost’. 

- Begin mei: Spartacus Run, dit wordt extern 

georganiseerd met 6.000 sporters 
- Er werden twee activiteiten verzet: 
o Xtreme xperience zijn extreme en avon-

tuurlijke sporten, met demo’s door topa-
thleten, maar je kan ook heel veel zelf uit 
proberen. Meer informatie vind je op de 
website. 

o Schorremorie (20 mei): dit werd verzet 
omwille van praktische reden zodat het 
gras beter kan groeien. 

o Pinkstermaandag: planten- en ambach-
tendag: deze zal verplaatst worden naar 
de delta-weide en zal gratis toegankelijk 
zijn.  De wijkraad vindt het positief dat 
deze gratis toegankelijk wordt 

Kathleen geeft ook nog mee dat THX-ville 
op vrijdag een after-work party voorziet met 
een korting voor de Bomenaar. Hierover zal 
meer verschijnen in het gemeentelijk blad 
Vragen/opmerkingen: 
- Overlast Blauwe Halte door de werken: 

kan er een nummer doorgegeven worden 
waarnaar men kan bellen? Patrick ging dit 
met de melders zelf opnemen. 

- Gaat er overlast zijn van de horeca aan 
de Blauwe Halte? Er zal zachte muziek 
gespeeld worden maar is aan de Rupeldijk 
en de openingsuren zijn voorzien van de 
namiddag tot 21u.  

- Wat met de overlast tijdens de after-work 
party van THX-ville? En hoeveel mensen 
verwachten we? Dit is één van die 17 
overlastdagen. Het concert wordt niet 
verder opengesteld voor anderen het gaat 
dus over de aanwezige bedrijven en de 
geïnteresseerde Bomenaar. De mobiliteit 
zal opgestart worden. 

- Er wordt gevraagd om de 17 dagen nog eens 
op te sommen. Spartacus Run (2), Xtreme 

Xperience (1); Schorremorrie (1); TML 
(6); lekker klassiek (1); super prestige (1); 
thx-ville (3); putteke winter (2). Opening 
toeristisch seizoen was vorig jaar wel met 
optreden maar viel niet onder de 17 dagen. 
Wijk wil nogmaals benadrukken dat er 
buiten die 17 dagen geen overlast mag zijn. 

- Wijk De Schomme vraagt waarom de 
mensen van de Spartacus Run achter hun 
huizen moeten lopen, De Schorre is toch 
groot genoeg? Dit zal bekeken worden 
maar zal niet meer voor deze editie zijn. 

- Hoofdparking De Schorre aan de Schomme 
blijft een probleem. De omwonenden 
worden wekelijks geconfronteerd met 
joy-rijden, drugstraffic, op- en aflaten 
van bussen om 5u ’s morgens... Buiten 
de bouw van nieuwe parkings gebeurt er 
niets. Men vraagt om de hoofdparking af 
te sluiten en alleen open te stellen als er 
evenementen zijn. Barelen staan 80 % van 
de tijd open.  Burgemeester haalt aan dat 
dit een parking is en geen privé-terrein. Er 
kan bekeken worden om de parking op een 
andere manier aan te leggen. Het is ook 
de verantwoordelijkheid van politie om 
op te treden rond veiligheid. Je kan er ook 
niet continu politie opzetten. Er kan wel 
bekeken worden, samen met De Schorre, 
om de camera’s te laten uitlezen door poli-
tie. Dit kan nu door een veiligheidsagent 
gebeuren onder toezicht van politie. Dit is 
een proefproject, dat zal gebeuren in juni. 
Aan de provincie wordt gevraagd om de 
link te maken met politie. Omwonenden 
geven nogmaals aan dat de oplossing is: 
barelen dicht te laten. De bedoeling van 
de provincie was 2 parkings bijbouwen en 
de hoofdparking dan minder te benutten.  
Burgemeester haalt aan dat de parking 
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ten behoeve van de gemeente mee benut 
wordt en dat jeugdvoetbal toch ook gebruik 
moet kunnen maken van deze parking. De 
parking maakt ook deel uit van het mobili-
teitsplan van de gemeente. De parking aan 
Braxgata zal ingetekend worden als dienst-
parking dus is ook niet meer publiekelijk. 
Omwonenden benadrukken hun afspraken 
met de provincie. Er is beloofd dat men de 
64 dagen zou beperken tot 17 dagen en dat 
de parking enkel nog gebruikt zal worden 
bij overcapaciteit. 

- Er wordt gevraagd of Braxgata onder de 
bevoegdheid van de provincie valt. Er 
is lawaai- en lichtoverlast. Het hele jaar 
door wordt er gebruik gemaakt van de 
buitenboxen. 

Burgemeester geeft aan dat ze een vergun-
ning hebben voor elektronisch versterkte 
muziek tot 90 dB voor binnen, maar niet 
voor buiten. Kathleen geeft aan dat er een 
overleg is met de omwonenden van de 
Kapelstraat en Braxgata. Voor dit overleg 
zou men ruimer kunnen uitnodigen en zou 
iemand van de gemeente mee aanwezig 
kunnen zijn. Mensen die vlakbij wonen 
hebben telefoonnummer van de cafetaria 
om hen te contacteren indien er overlast 
is. Er zal bekeken worden wanneer het 
mogelijk is om met de buurtbewoners en 
Braxgata te overleggen. Bewoner haalt aan 
dat deze mensen teveel vrijheid hebben, ze 
vragen om hen rekening te laten houden 
met de wijk errond. 

- De in- en uitrit van de parking aan Braxgata 
is erg druk, ze rijden zonder kijken gewoon 
de straat op.  

b. Mobiliteit rond De Schorre tijdens evene-
menten – evaluatie 

Michiel De Meyere, van Scelta Mobility, licht 
toe. 
Er zijn enkele wijzigingen dit jaar met 

betrekking tot TML. Hier zal nog een 
aparte buurtvergadering over komen, dit 
is nu niet het moment, aangezien er nog 
besprekingen gaande zijn. Er waren vorig 
jaar wat problemen. Het is de bedoeling 
om de problematiek structureel beter aan 
te pakken. De voorzitster heeft de signaal-
gevers in contact gebracht met TML, zij 
kennen Boom dus hun rol als steward zou 
een meerwaarde kunnen zijn.  

Afhankelijk van het type evenement zal een 
ander scenario gevolgd worden. 

Vragen/opmerkingen: 
- Buurtbewoners geven aan dat bij elk eve-

nement waar de wijk niet afgezet wordt, 
de wijk vol staat. Bij evenementen zijn het 
bemande nadars. 

 
6. Tomorrowland – verslaggeving 
Voorzitster licht toe. 
Kort na de vorige editie van TML, nl. op 
12/9/2017 hebben we een evaluatievergade-
ring gehad met de heren Beckers en Corbeels 
en daarbij reeds onze opmerkingen overge-
maakt. We hebben die ook aangevuld op de 
straatvergadering en zijn na de vergadering 
van 27/3/2018 nog even apart gaan zitten om 
meer uitleg te krijgen over de omgevingsver-
gunning. Op die vergadering zijn een paar 
dingen rechtgezet. 

7. Werkgroep 2020 – 
verslaggeving 

Jan Dierickx, ondervoorzitter, licht toe. 
Werkgroep 2020 staat open voor iedereen, 
er werd een oproep tot deelname gepubli-
ceerd in de buurtkrant van 2017. Het doel 
van deze werkgroep is enerzijds voorstellen 
van en informeren over geplande werken. 
Anderzijds inspraak mogelijk maken van 
buurt en belanghebbenden. Het gaat over 
volgend gebeid: De Schorre, Kleine Steylen, 
doorgang naar Dreamville en Dreamville 
zelf. Er zijn verschillende deelnemers aan 
dit overleg: weareone.world (vroeg ID&T), 
Ars Horti (landschapsarchitect), De Schorre, 
buurtbewoners, vertegenwoordiging clubs 
die gebruik maken van De Schorre, Natuur-
punt. Er zijn al twee vergadering geweest: 
20/09/2017 en 24/01/2018.  Er werden 
verschillende projecten voorgesteld en voor-
bereid door deze werkgroep. 

1. Werkzaamheden in De Schorre 
a. Aanpassingen Deltaweide: aanplanting 

van bomen en struikgewas; inplanting van 
zitbanken. Men is nog wel op zoek naar de 
juiste invulling hiervan; de deltatrappen 
zullen nog verder uitgebreid worden naar 
de Bosstraat. 

b. Nest deel B: fundering verharding, rotonde. 
De bekendmaking, die nu uithangt gaat 
over Het Nest. De aanleg van het plein 
zal nog voor het voorjaar zijn, de galerijen 
zullen gebouwd worden in het najaar en 
de aanplanting is voorzien voorjaar 2019. 

c. Natuurcompensatie: uitgraven en verbre-
den 4 grachten,  doorwaadbaarheid domein 
verbeteren 

d. Aanleg Bloemenweide 

e. Libelleneiland krijgt een permanente luifel  

2. Bomen- en struikgewasaanplanting: er 
zullen 86 bomen, 5860 bosgoed, 605 hees-
ters, 288 kruiden en 2100 oeverbeplanting 
aangeplant worden. Er was al aan Schau-
vliege betaald voor het kappen van bomen, 
maar TML wil zich nu ook engageren om 
in De Schorre compensatie te voorzien. 

3. Parking Kapelstraat  

4. De Schorre Bis (concept naam): de bedoe-
ling hiervan is dat de buurt langer in De 
Schorre kan wandelen/fietsen/verblijven 
tijdens op- en afbouw van evenementen. 
Dit is moeilijk toelaatbaar op het festival-
terrein omwille van de veiligheid. Er zijn 
twee voorstellen/oplossingen hiervoor: 

a. Mogelijkheid van gefaseerd afsluiten van 
het terrein om uiteindelijk volledig af te 
sluiten tijdens het festival 

b. Opfrissen/bewerken van zone(s) die 
niet gebruikt worden tijdens het festival, 
wat dan gezien wordt als ‘De Schorre 
Bis’, gaat over bestaande wandelpaden 
(verharding met natuurlijke materialen), 
vlonderpaden (zullen vervangen worden), 
blotevoetenpad, mountainbike parcours. 
Duintrap aanleggen dit is nu een kleihel-
ling, hierop zou een trap aangelegd worden 
met mogelijks een uitkijkpunt. Er kan ook 
kunstintegratie komen in De Schorre hier-
bij wordt gedacht aan de houtsculpturen 
van Thomas Dambo. 

5. Aanplanting terreinen rond en op Dream-
Ville dit ligt moeilijker aangezien dit 
privéterrein is. Er is bijvoorbeeld het idee 
om de corridor, die de festivalweide met 
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de camping verbindt, als dreef te voorzien 
maar hierover is nog geen akkoord.  

De werkgroep heeft de vlotte fietsverbinding 
doorheen bosoase, de verbinding van de Delta 
weide met de Sint Kathelijnestraat niet weer-
houden omdat er al voldoende beton is. 
Ook het buurtpleintje aan de Sint Kathe-
lijnestraat wordt mee opgenomen in de 
bespreking van de werkgroep. Dit wordt 
opgefrist, hier komt mogelijks een herinde-
ling. De sportactiviteiten zullen behouden 
blijven.  Aan de ingang van De Schorre – Sint 
Kathelijnestraat zal de waterpartij met weide 
aangepast worden. Hier komt een zonne-/
ligweide. 
Mensen die zich willen aansluiten bij de 
werkgroep kunnen een mailtje sturen naar 
werkgroep2020@tomorrowland.com. 
Jan eindigt met een persoonlijke conclusie: 
of je nu voor of tegen TML bent, men kan 
niet zeggen dat ze hun best niet doen om een 
positieve bijdrage te leveren voor de buurt ter 
compensatie van de overlast die het festival 
met zich meebrengt.

Vragen/opmerkingen: 
- Slaat 2020 op een jaartal? Jan weet het niet. 
- Kan de deltaweide nog gebruikt worden 

door de deltavliegers? Is deze helling nog 
steil genoeg voor hen? Zal nagevraagd 
worden bij de deltavliegers. 

- Parking Kapelstraat is aangelegd met grond 
en keien. Als auto doorslipt kunnen die 
keien dan niet in andere auto’s terecht 
komen? Deze keien zetten zich stevig vast 
in de grond waardoor deze niet zomaar 
wegslingeren. 

- Parking gaat volgend weekend open dus 
de slagbomen kunnen open en gebruikt 

worden door mensen van Braxgata? Dit 
kan inderdaad. Een gedeelte van de parking 
kan nog niet gebruikt worden omdat het 
gras nog goed zou kunnen groeien eerst. 
De Schorre werkt eraan dat de parking zo 
vlug mogelijk volledig benut kan worden. 

- Linda vraagt wat er gaat gebeuren met het 
basketpleintje op het buurtpleintje aan de 
Sint Kathelijnestraat? De sportinfrastruc-
tuur blijft en ook de toegankelijkheid voor 
Bosstraatkermis moet blijven. 

- Worden de kapotte aangeplante bomen 
vervangen, men denkt hierbij aan diegene 
in de Kleine Steylen? Dit wordt bekeken. 

- Men plaatst 6 hoogstammige bomen op 
10m², die bomen moeten toch kapot gaan. 
Ivo Corbeels geeft aan dat die bomen niet 
zomaar gekocht worden. Men gaat shop-
pen in een bos en men zegt welke boom 
men wil. Elke boom wordt individueel 
aangekocht, ook wordt er gezien waar die 
moeten komen. Die bomen worden ook 
aangekocht met garantie, als er een kapot 
gaat, krijgt men een nieuwe boom. 

 
8. Jeugdhuis Kapelstraat – stand 

van zaken 
Schepen Sanchez licht toe. 
Els Van Reeth werd als architect aangesteld. 
Het budget hiervoor werd opgenomen in de 
begroting. De brieven van de aannemers zijn 
toegekomen en de architect heeft ze afge-
haald ter controle. De afwerking van de kapel 
zal gebeuren in samenspraak met de jeugd. 
Ook de Kapelstraat zelf zal vernieuwd 
worden, dit zal gebeuren de tweede helft 
van september. Rumst heeft laten weten 
dat zij hun gedeelte van de Kapelstraat niet 
gaan vernieuwen.  De Kapelstraat gaat vol-
ledig geasfalteerd worden. Het fietspad gaat 

verdwijnen en op dezelfde hoogte komt een 
geasfalteerd fietspad. Aan de andere kant 
(kant Rupel) komt een fietssuggestiestrook.  
Deze werken zullen bekostigd worden met 
gelden van TML, dit gaat niet over extra 
gelden die geïnd worden maar over de evene-
mentenbelasting die geïnd wordt ten behoeve 
van de gemeente. 
Vragen/opmerkingen: 
- Wordt er een fietsenstalling voorzien 

aan het jeugdhuis? Een fietsenstalling 
wordt voorzien en men bekijkt ook om 
eventueel de tunnel onder de Kapelstraat 
vrij te maken zodat deze gerestaureerd 
kan worden en in gebruik genomen kan 
worden. 

- Fietspad in de Kapelstraat aan de kant 
van De Schorre is al vrij smal en tijdens 
TML staan de blokken nog een gedeelte 
op het fietspad waardoor dit nog smaller 
wordt, wat een gevaarlijke toestand creëert. 
Dit werd vorig jaar doorgegeven aan De 
Schorre en daar zal dit jaar rekening mee 
gehouden worden.   

9. Voorbije activiteiten in onze 
wijk – evaluatie 

Voorzitster licht toe. 
Onze wijk leeft! Er zijn verschillende activi-
teiten geweest.  
- De viering 25 jaar Katrientje op 25/11/2017.  
- Het Sint-Niklaasfeest in Gamsterhoek 
- Het jaarlijkse feeërieke Putteke Winter 

met als nieuwigheid dit jaar de Warmste 
Winter Wunderbar. Je kon er eten en 
drinken maar ook workshops volgen. Op 
3 januari was er een nieuwjaarsreceptie 
exclusief voor de buurtbewoners rond De 
Schorre. 

- Kerstbomen versieren (16 december 2017): 

er werd weer hard gewerkt zowel in Bos-
straat, Gamsterhoek, De Schomme als in 
Schorrezicht. Bosstraat won trouwens de 
2° prijs voor de aankleding van de boom. 
Zij mochten 150 € ophalen, die ze weer 
kunnen besteden aan een volgend wijk-
gebeuren. 

- Circus Boxtalino (22 december 2017): naar 
jaarlijkse gewoonte mocht de wijk gratis 
naar de try-out van de voorstelling. 

- Nieuwjaarke Zoete (12/1/2018) in Emabb, 
een muziek- en vertelavond. Daar treden 
o.m. op: het duo Gl’Amour met onze 
buurvrouw Marleen Senecaut. 

- Nieuwjaarsdrink Gamsterhoek (21 januari 
2018). 

- Paasactie in wijk De Schomme (31/3/2018): 
eerst moest de paashaas gezocht worden en 
toen die gevonden was, lag het speelpleintje 
vol eitjes.  

10. Toekomstige activiteiten in 
onze wijk – toelichting  

Voorzitster licht toe. 
Volgende activiteiten staan de komende 
maanden op de agenda: 
- Opening toeristisch seizoen (22/04/2018) 

met langste toost.  
- Bosstraat kermis (27 t.e.m. 29/04/2018): 

Linda licht toe. Carolina Tafalla met haar 
‘ik was hier’-cabine komt naar Bosstraat 
kermis. De bedoeling is om in de cabine 
boodschappen te schrijven. Er is ook een 
kinderstratenloop, kaartprijskamp, cover-
band aangevuld met DJ en bingonamiddag. 
Er zal terug ook happy hour zijn tijdens de 
quiz wegens het succes vorig jaar. 

- Theater aan Twater (16 en 17/06/2018) 
- 2 weekends Tomorrowland (20-21-22 & 

27-28-29 juli 2018) 
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Vragen/opmerkingen: 
- Nancy Bellen wil nog wat reclame maken 

voor de jabedabedoe rammelbakkenreis 
voor het goede doel. De opbrengst gaat 
naar de kinderarmoede in Boom. Ze willen 
de kinderen met dit geld in december 
speelgoed geven. Het is de bedoeling om 
met een oudere auto (ouder dan 18 jaar) 
van Breda naar Nice en van Nice terug naar 
Breda te rijden. 

11. Opvolging TO DO lijst – 
toelichting 

An Pues licht toe. 
1. Er wordt gevraagd om de nummerplaten 
te vergroten op de bewonerskaarten, zodat 
deze beter leesbaar zijn voor de stewards? Dit 
werd doorgegeven aan diegene die de kaar-
ten maakt. Dit jaar worden enkel de oranje 
kaarten vervangen. Dus voor de groene kaar-
ten zal er pas een verbetering zijn in 2019. 
Bewoner vraagt wanneer de doorlaatbewijzen 
te verkrijgen zijn: dit is mogelijk het weekend 
voor TML, wanneer het buurthuis opengaat. 
2. Er werd gevraagd om de verplaatsbare 
camera in te zetten op het buurtpleintje 
Sint-Kathelijnestraat. Deze camera is nog 
gereserveerd voor andere plaatsen maar staat 
mee op de lijst. Het is ook wel niet zo gemak-
kelijk om dit te doen aangezien dit niet ons 
grondgebied is en deze straat nog niet mee 
opgenomen is in de stratenlijst. 
3. Er werd gevraagd voor een haag voor de 
school. Dit werd bekeken en ook voor de 
gemeente lijkt dit een meerwaarde dus zal 
uitgevoerd worden men kan alleen nog niet 
zeggen wanneer juist.    

 

12. Varia 
- Bewoner geeft aan dat de winkelstraat van 

Boom begint te gelijken op de Abdijstraat. 
- WinterWunderBar De Schorre bewoners 

vragen wat nu de opbrengst was voor de 
warmste week? De schorre heeft laten 
weten dat dit 4422 euro was. Bewoners 
geven ook aan dat dit een plezant initiatief 
was zonder overlast. Er was wel muziek 
maar rustig. Dit toont aan dat niet alles 
met veel lawaai hoeft te zijn. 

- Bewoner geeft aan dat de wijkraad meer 
een gemeenteraad lijkt te zijn, dit omdat 
er op sommige punten echt doorgedramd 
wordt. De bewoner kon ook niet aangeven 
hoe het beter kan. 

- Voorzitster roept de wijk op om haar punten 
door te geven om de wijkwandeling uit te 
stippelen. 

- Er wordt gevraagd om de Spartacus Run 
niet meer tijdens Bosstraat kermis te laten 
plaatsvinden. Bosstraat kermis is altijd vier 
weken na Pasen. 

De voorzitster eindigt de vergadering met 
iedereen een fijne zomer te wensen. 
 

HOEK
DE SCHOMME
BOSSTRAAT

DE BOOMSE RUITERSCLUB
We kijken uit naar de zomer die hopelijk snel zijn intrede zal doen. 
Het is een lange winter geweest en onze paarden zijn blij zijn dat ze 
terug meer buitenlucht kunnen opsnuiven.  Wij hopen dat het snel terug 
terrasjesweer is om van ons aangenaam terras te kunnen genieten. Onze 
ruiters  blijven trainen om mooie resultaten te behalen op de wedstrijden.
Wij zullen zoals steeds aanwezig zijn op Schorremorrie dat dit jaar door-
gaat op zondag 20 mei 2018, waar kinderen kunnen genieten van een ritje te 
paard en natuurlijk nog andere leuke dingen.
Misschien tot dan,

Het Team van de Boomse Ruitersclub
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- Goede morgen kinderen!
- Goede morgen meester!
- Voor het vak “kunst” werd jullie gevraagd 

om eens een kunsttentoonstelling te 
bezoeken.

 Wie heeft dat allemaal gedaan? Ja, Jean-
Pierre?

- Wij zijn naar het Museum voor Schone 
Kunsten geweest.

- En was het interessant?
- Ja, daar hangen mooie schilderijen…
- En jij, Marie-Paule?
- Wij zijn naar het Middelheim Museum 

geweest.
- En wat heb je daar allemaal gezien?
- Ja, daar staan mooie beelden…
- En wat heb jij bezocht, Fientje?

- Wij hebben tijdens Bosstraat Kermis de 
tentoonstelling van Fotokring Bosstraat 
bezocht.

- Oh…? En  stelde dat wat voor?
- Jazeker meester! Het eerste deel van de 

tentoonstelling wees op een egocentrische 
insteek, op het narcistische af !

- Euh…?
- Verder waren er monochroom foto’s te 

zien met een uitgesproken picturalistisch 
karakter!

- Ah…
- En dan waren er ook nog kleurfoto’s die 

zodanig bewerkt waren dat ze als het ware 
een expressionistisch tintje kregen!

- Juist ja… ahum… goed zo Fientje. En 
zullen we dan nu maar verder gaan met 
rekenen?

Fotokring Bosstraat.

Hallo beste buren,
Op 24 juni 2018 organiseren ik (Klaartje) en Mieke alweer een super megagezel-
lige burendag. Die dag geen uitvluchten! 
Pak wat mee om te eten en te drinken en kom er gezellig bijzitten aan de unit 
in de Sint Kathelijnestraat. Er is geen voetbal van de Rode Duivels, er is ook 
geen verlengd weekend! Wil je niet koken die dag? Geen probleem! Net zoals 
vorig jaar kan je BBQ bestellen, bij Mieke, Onderwijsstraat 4. Je kan zelfs je 
eigen vlees meebrengen. Allemaal eender… Wat jij zelf wil. Het enige wat we 
vragen is jullie gezelschap!
Hopelijk tot dan!
Mieke en Klaartje.
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Bezoek aan Het Gerechtsgebouw van 
Antwerpen:
Vijf voor acht vertrekken we met de bus aan de school in de dirkputstraat richting Antwer-
pen. Rond 9u komen we aan in Antwerpen nog 5 minuten stappen en we zijn er. Aan het 
gerechtsgebouw gelegen langs de Bolivarplaats, het wordt beschouwd als één van de merk-
waardigste gebouwen uit de 21ste eeuw in België. Binnen worden wij begroet door onze gids 
een advocaat die het schopte tot vrederechter. Hij neemt ons mee gedurende 2,5u en verteld 
het hele verhaal van dit gebouw. In de grote inkomhall vernemen we dat het gerechtsgebouw 
staat op de plaats waar vroeger het zuidstation was. Het gebouw is ontworpen door architect 
Richard Rogers die ook het Centre Pompidou in Parijs en de Millenium Dome in Londen 
ontwierp. Het bestaat uit 6 grote, glazen vleugels van 4 verdiepingen hoog. In de volksmond 
wordt het nieuwe gerechtsgebouw “de frietzakskes” of het vlinderpaleis genoemd. De tweede 
naam heeft te maken met het bovenaanzicht. Vanuit de lucht gezien, of op een grondplan, 
doen de zes vleugels aan een vlinder denken. Een belangrijk herkenningspunt van het nieuwe 
gerechtshof zijn de 6 punthoeden, gelegen boven de grote zittingzalen. Naast deze 6 grote 
schaaldaken zijn er nog 26 kleinere schaaldaken, gelegen boven de kleinere zittingzalen. 
In zo een kleine zittingzaal werd door middel van een rollenspel duidelijk hoe het gerecht 
werkt. De rechter in dit rollenspel was, toeval of niet, de Burgemeester van Sint-Niklaas (en 
die maar zoeken naar het knopje om de politie laten binnen te stormen). De zittingzalen 
zijn te bereiken via de centrale hal. Het dak van deze hall doet aan een diamant denken. 
Het gebouw werd ingehuldigd op 28 maart 2006 in aanwezigheid van Koning Albert II. 
Het kostte 280 miljoen euro of bijna vier keer het geraamde bedrag. Wij aten nog een hap 
en dronken een pint. Daarna keren we terug huiswaarts.
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Deze activiteiten zijn spijtig genoeg voorbij:
Wo 10 jan: Digi namiddag
Wo 21 feb: Winterwandeling
Wo 14 maart: Vaderfeest
Ma 26 maart: Toneel met Bram
Wo 18 april: Bezoek gerechtsgebouw Antwerpen

De toekomstige activiteiten:
Wo 13 juni: Fietstocht en pensenkermis, Katrientje.
Di 26 juni: 17:00u. Koffietafel, Katrientje.
Ma 2 juli: 13:30u. Fietstocht SAR 3€.
Wo 18 juli: 09:00u. Dagtocht met de trein naar Oostende(7€ voor trein).
Wo 25 juli: 09:00u. Vertrek met de fiets ontbijt Ikea.
Wo 08 aug: 13.00u. Huifkarrentocht Lier 15€.
Vr 10 aug: 13:30u. 2de fietstocht SAR 3€.
Wo 19 sept: 13:00u. tornooi pet. naar St. Jozef, okra Reet Kl. landeigendom.
Wo 10 okt: 14:00u. filmnamiddag uit de oude doos + koffie en gebak 5€ Katrientje.
Wo 14 nov: 14:00u. Zevernamiddag, ontspanning, mosselen enz… Katrientje.
Di 20 nov: 13:00u. Petanque tornooi tripletten, Katrientje.
Wo 5 dec: 14:00u. Foto namiddag- lachen mag, Katrientje.
Wo 19 dec: 14:00u. Kerstfeest + viering 15 jaar Okra Bosstraat, Katrientje.

Inlichtingen tel: 03/844 34 25

OKRA Bosstraat
Wij maken veel leute en plezier elke dinsdag van 
13u petanque en om 14 kaarten. Crea om de veertien 
dagen knutselen onze creatieve dames iets moois 
in mekaar. Alles gaat door in en rond ’t Katrientje, 
Pastorijstraat 22.
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Beste buren ,
Naar goede gewoonte even een terugblik 
op Bosstraatkermis Dit jaar was het de 
twaalfde editie, het dozijn is dus rond !! 
Grote veranderingen waren er niet , wat 
goed was werd behouden, waar nodig wat 
bijgestuurd. De formule “happy hour” 
op vrijdag kreeg een vervolg, en was ook 
nu een toffe aanloop naar de kwis. Die 
werd ook dit jaar op poten gezet door de 
lerarenploeg van Groenlaar, en het blijft 
verbazen hoe ze er iedere keer weer in 
slagen om tien uiterst gevarieerde vragen-
ronden bij elkaar te puzzelen, hoed af !! 

Bosstraatkermis 2018 Zaterdag was er behoorlijk wat straatanima-
tie, dansstudio Flash, acrobatie, het betere 
ballonnenwerk, iedereen gaf het beste van 
zichzelf. Dat kan ook gezegd worden van 
de deelnemers aan de kinder-stratenloop. 
De inzet waarmee het jonge grut over het 
parcours knalde was een plezier om te zien. 
De kaarters waren ook van de partij, iets 
minder in aantal dan vorig jaar,  maar net zo 
gedreven op zoek naar de hoogste “serie” !! 
Dansmuziek  werd gebracht door DJ Mike 
Leroy, afgelost door coverband Morenko. 
Beiden bleven hun best doen om de vlam 
in de pan en de tent te doen slaan,  met 
uiteindelijk zowaar een polonaise tot gevolg! 

Zondag begon in mineur, al vroeg viel de 
eerste regen, standhouders van de rommel-
markt haakten af, kandidaat-kopers bleven 
weg, en zo was de anders zo levendige en 
drukke markt geen lang leven beschoren, 
spijtig  maar te verstaan. Gelukkig was er de 
bingo, ieder jaar weer een leuke afsluiter van 
Bosstraatkermis. Het knappe prijzenpak-
ket zorgde er ook dit jaar voor dat de tent 
afgeladen vol zat. De hoofdprijs, dit jaar een 
E-bike voor dames werd gewonnen door een 
wijkbewoner, wat het extra leuk maakte voor 
ons als organisatie. 
En dan volgde de jaarlijkse opruim, opkuis, 
afbraak ... Gelukkig hebben we ’n fantasti-
sche ploeg, namen ga ik achterwege laten, 
het gevaar dat ik er één vergeet is té groot , 
maar aan iedereen ,mannen, vrouwen, jong 
en iets minder, dikke merci voor jullie inzet, 
en de vele uren die jullie ook nu weer aan 
Bosstraatkermis hebben gegeven !!  
Op naar aflevering 13 van Bosstraatkermis !!

Linda , voorzitter organisatie Bosstraatkermis.
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Als ik aan kerst denk, denk ik automatisch aan vroeger.  
Kadokes onder den boom lekker eten en zoetigheden 
in alle vormen.  Een warm gevoel voor mij vooral bij 
mijn grootouders!

Dus het thema voor de kerstboomactie was gekozen; 
vintage, nostalgisch,..
Een oproepje voor oude kerstornamenten bracht veel 
mooie/oude/stoffige kerstballen teweeg. En met het 
budget gingen we aan de slag om ornamenten van 
vroeger na te maken.

De dag van het versieren liet het weer ons in de steek. 
Maar! Er was warmte die gekende warmte van vroeger 
met een seuzze over u benen.
Warme choco, koekses, bezekes en er werd voorgele-
zen over een stalleke zeeer lang geleden...

Den boom en omgeving was prachtig versierd waar-
voor dank aan iedereen die het weer trotseerde!  En 
blijkbaar heeft deze nostagische warmte bij de jury toch iets 
teweeg gebracht. We waren 2e en kregen een cadeaucheque 
twv €125.

Ja het waren de bezekes die den 
doorslag gaven :-).

Tot de volgende kerstboomactie!
Melissa De Pauw

Zoals steeds is alle hulp voor acti-
viteiten binnen de wijk welkom! 

Laat het ons weten: 
lissebie@hotmail.com
Wijk De Bosstraat

Kerstboomactie

Kerst zoals bij de MoeMoe/ VaVa

Renovatie Rupelbrug Boom

Op 28 mei 2018 start De Vlaamse Waterweg nv met de grondige renovatie van de baan-
brug over de Rupel in Boom. Zowel de brug als de pijlers en landhoofden worden grondig 
aangepakt. De aannemer voert de werken uit in zes fasen. Als de werken volgens planning 
verlopen, kan de brug in november opnieuw normaal gebruikt worden.

Fase 1: van 28 mei tot 6 juni 2018
Baanbrug afgesloten richting Boom
Voetgangers en fietsers kunnen door in beide richtingen
Enkele richting, richting Willebroek voor vrachtverkeer en auto’s

Fase 2: van 7 juni tot 17 juli 2018
Volledige stremming, brug afgesloten in beide richtingen

Fase 3: van 18 juli tot 30 juli 2018
Baanbrug open in beide richtingen voor iedereen

Fase 4: van 31 juli tot 25 september 2018
Volledige stremming, brug afgesloten in beide richtingen
 
Fase 5: van 26 september tot 28 oktober 2018
Baanbrug afgesloten richting Boom
Voetgangers en fietsers kunnen door in beide richtingen
Enkele richting, richting Willebroek voor vrachtverkeer en auto’s
 
Fase 6: van 29 oktober tot 2 november 2018
Volledige stremming, brug afgesloten in beide richtingen
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Paaseieren rapen in wijk De Schomme
Op Paaszaterdag wachtten 32 kinderen 
van wijk De Schomme op het speel-
pleintje de Paashaas op.  Die liet echter 
weten dat hij de weg kwijt was en vroeg 
aan de kinderen hem te komen zoeken. 
Dat was vlug gebeurd en inmiddels lag 
het speelveld vol grote en kleine eitjes, 
tot groot jolijt van de kinderen, die 
ijverig zochten en vonden! 
De Paashaas zei dat hij speciaal fair 
trade paaseieren had uitgezocht en de 
meeste kinderen wisten dat fair trade 
eerlijke handel betekende.
Wij danken alle helpers en hulpjes en in 
het bijzonder de sponsors: Alvo Boom, 
Delhaize Reet en GB Reet. Zij hebben 
mee geholpen om veel kinderen blij te 
maken!

Marina Verschragen is DE gastvrouw 

voor de bezoekers van TOMORROWLAND

Niet alleen Tomorrowland is een begrip in Boom maar ook Marina Verschragen uit 
de Nachtegaalstraat. Al verschillende jaren verwelkomt ze samen met haar klein-
dochter, Yente Schevernels (11 jaar) de bezoekers van het festival en de camping met 
zelfgemaakte bloemetjes en armbandjes.  Ook voor de editie van 2018 heeft Marina 
weer talloze armbandjes geknoopt.

In 2019 viert Tomorrowland zijn 15° verjaardag en dat wil ook Marina met bijzondere 
luister meevieren. Ze zal meer dan 5000 bloempjes knutselen van gekleurde lintjes. 
Al wie lintjes kan missen, mag die dan ook posten in Nachtegaalstraat 95. 
Bedankt alvast maar ook hartelijk dank aan Marina en Yente, die weer veel festi-
valgangers blij zullen maken en de leuze van TML “WE ARE ONE WORLD” 
hiermee benadrukken.
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Gemeenteraadscommissie 3 / vergadering 
gemeentehuis Rumst in Reet 22 mei 2018.

Het project Schorre 2 werd er voorgesteld door Rik Röttger, Wim Lux (projectmanager) 
en Gerd v.d. Genachten (intendant).

Het woord werd bijna uitsluitend gevoerd door deze laatste.

-  Op donderdag 24 mei keurt de Provin-
cieraad de samenwerking goed tussen 
BAM, Provincie, Vlaamse Waterweg en 
de gemeente Rumst onder vorm van een 
PPPS (Publiek -privaat partnerschap).

- Het zuidelijk deel blijft buiten de overeen-
komst (privé).

- Het zal niet meer via Wienerberger gaan 
wegens te duur.

- Drijvende loskade in Rupel aan groenstrook 
tussen  Molleveld (Terhagen) en ‘Paletten-
fabriek’, vervolgens 2 opties: korte trans-
portband over jaagpad en verder met dum-
pers, of met langere transportband tot aan 
de andere kant van de Kapelstraat en dan 
verder met dumpers. Onder Kapelstraat: 2 
opties: bestaande tunnel of nieuwe tunnel 
(voor de bouw van een nieuwe tunnel zou 
de Kapelstraat gedurende slechts 1 week 
buiten gebruik zijn!).

-  Recht van opstal: gemeente Rumst stelt 
gedurende 10 jaar de 4 percelen van deze 
smalle strook tussen Rupel en Kapelstraat, 
om niet ter beschikking van de BAM.

- De sanering gaat zeker inpact hebben op 
de waterhuishouding in Terhagen: hier-
voor wordt momenteel door Tractebel een 
waterbalansstudie opgemaakt.

- De overeenkomst: BAM zorgt voor de 
sanering, de morfologie (het reliëf ) en 
de toegankelijkheid van het gebied ach-

teraf. Provincie en Vlaamse Waterweg 
zorgen voor de definitieve eindinrichting 
(bebossing, aanplantingen ...). Het is een 
overeenkomst om niet.

- “Het is een goede zaak dat de sanering 
én de levering van grond door dezelfde 
maatschappij gedaan worden”.

- Binnen de 3 jaar wordt er gestart met de 
werken en moeten alle vergunningen er 
zijn.

- BAM levert op in stukken zodat het gebied 
zo snel mogelijk terug open gesteld kan 
worden.

- De werken zullen gebeuren “in procreatie 
met de bewoners”. Het participatie-project 
start op 6 juni (publiciteit ...), gedurende 
de vacantiemaanden ligt het stil en in het 
najaar worden de workshops ... georgani-
seerd en tot slot een gemeenschappelijk 
terugkoppelmoment met iedereen.

Participatie: buurtbewoners, buurtbewoners 
met impact van logistiek, scholen, bedrijven 
natuurpunt, vissers, georganiseerde gebrui-
kers, mountainbikers, Agentschap water en 
bos, Vlaamse Natuurmaatschappij, ...
- Van de 55ha Schorre 2 zijn er 36ha met 

bomen begroeid en die worden ontbost. 
Hiervan moeten 23ha gecompenseerd 
worden wegens jonger dan 22 jaar.

- Via participatie met alle verenigingen, 
bewoners ... is er veel mogelijk: meer bos, 
meer speelvelden ...

- Volume grond? 4,5 miljoen m3 is het 
uitgangspunt = in ruil voor de sanering = 
break-even (betaalbaarheid).

- Zeer veel grond is nodig, ook om het 
Molleveld aan te vullen (terrein waar 
Tomorrowland-containers nu staan); er 
zijn ook gronden van de ‘bevercorridor’ die 
moeten gestort worden 

 (? - publiek mag geen vragen stellen ...).
- Infrastructuur op de Rupel kan kostenloos 

achtergelaten worden (bvb. voor water-
toerisme ...).

- Bestemming: kader: robuuste sanering, 
groen met boscompensatie; recreatie: niet 
lawaaiierig, zonder grootschalig belang, 
kleine impact op mobiliteit; publiek toe-
gankelijk.

- Het streefdoel is: betaalbaarheid van het 
hele project.

- MER is klaar maar on-hold. In december 
2018 wordt het afgewerkt en de dag na de 
goedkeuring wordt er gestart.

Frank Van Houtte
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Dit idee is voor navolging vatbaar!
Het zou een vraag voor een zoektocht kunnen 
zijn: waar staat dit kastje en waarvoor dient 
het?
Antwoord: voor Hoek 183 vind je dit mooie 
kastje en … het zit vol boeken. Iedereen, zowel 
volwassenen als kinderen mogen er boekjes 
uithalen en ook insteken.
Gooi dus geen boeken meer weg maar steek ze 
in het kastje en haal er eventueel een ander uit: 
een win-windeal, want iemand is blij met jouw 
boek en jij vindt een boek dat je nog niet had!
Dit idee verdient zeker navolging in een paar 
andere wijken van onze gemeente.

De Boekenkast

Op zondag 15 juli 2017 organiseren de 
vrijwilligers van Toerisme Rupelstreek 
voor de 14de keer hun smikkeltocht.  Er 
werd een mooie fietstocht van ruim 30 
km uitgestippeld door de Rupelstreek 
en Klein-Brabant. De fietstocht vormt 
een lus, je komt dus altijd terug uit op de 
vertreklocatie. Op 4 locaties op de route 
krijg je heerlijke gerechtjes en/of drankje 
voorgeschoteld.   

Deelnemen kost €20 voor volwassenen 
of €15 voor kinderen jonger dan 12 jaar.    

Vooraf inschrijven is noodzakelijk, na 
betaling ontvang je de drank -en eetbon-
nen voor de verschillende stopplaatsen en 
een brochure met de routebeschrijving. 
Inschrijven kan vanaf vandaag tot vrijdag 
6 juli of zolang de maximum capaciteit 
niet bereikt werd. 

Voor meer informatie en inschrijvingen 
kan je terecht bij Toerisme Rupelstreek 
in De Schorre, of op het telefoonnum-
mer 03/880 76 25 of via mail naar info@
toerismerupelstreek.be 

14de Smikkeltocht: 
door Rupelstreek 
en Klein-Brabant.

Deze zomer werd gekozen voor Niel als 
uitvalsbasis voor de wandelzoektocht van 
Toerisme Rupelstreek. Tijdens deze wande-
ling passeer je een aantal historische beziens-
waardigheden en de gezellige plekjes. 

Aan de hand van kleurenfoto’s die op het 
parcours genomen werden, los je een 30-tal  
vragen op.  Als je dan ook nog de schiftings-
vraag juist inschat én het ingevulde formulier 
tijdig terugbezorgd, maak je kans op mooie 
prijzen.  De zoektocht is kort en gezellig en 
daarom zeker geschikt als activiteit voor het 
hele gezin, ongeacht het Belgische zomerweer !  

Deelnemen aan deze leuke fotozoektocht is 
eenvoudig en kan van zaterdag 16 juni tot 
zondag 16 september. Schaf je voor 4€ een 
deelnameformulier (3€ voor inwoners van 
Niel) aan op één van volgende locaties aan 
en ga snel op pad.
Infokantoor Toerisme Rupelstreek, 
De Schorre, Schommelei 1, Boom 

Zomerzoektocht Niel langs zijn gezellige plekjes
Gemeentehuis, Ridder Berthoutlaan 1, Niel
Praatcafé Ter Heide, Heideplaats 25, Niel
Taverne D’A Statie, Stationsstraat 143, Niel 
Of bestel via info@toerismerupelstreek.be 

Antwoordformulieren kunnen binnenge-
bracht worden in het infokantoor van Toe-
risme Rupelstreek of in het gemeentehuis van 
Schelle tot uiterlijk maandag 17 september 
2018.

In het najaar volgt de uitreiking van de 
prijzenpot. Alle winnaars worden hiervoor 
persoonlijk uitgenodigd.

Contact: 
Karin De Mulder | Toeristisch coördinator 
Axel Boen | Voorzitter 
T 03 880 76 23 | M 0473 83 25 36
M 0475 25 15 55 
E karin@toerismerupelstreek.be
E axel.boen@gmail.com 
W www.toerismerupelstreek.be
Schommelei  1/3, 2850 Boom
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Na het succes van vorig jaar werd het 
Barrevoetspad verlengd tot 1300 meter. 
Dit blotevoetenpad ligt verscholen in 
de natuur en is een prikkeling voor 
alle zintuigen. Je wandelt over mossen, 
kleibroden, modder, zachte kiezels, 
wol, hooi, noem maar op. Daarboven 
dien je vooral ook goed te voelen en te 
ruiken. Er zijn op het pad een 300-tal 
kruiden en geurplanten aangeplant, 
zoals kruiptijm, munt, citroenverbena. 
Het Barrevoetspad is gratis te bewan-
delen. Voor je aan de wandeling begint, haal je het plannetje op aan het onthaal van 
De Schorre. Om de beleving nog completer te maken, kan je de Barrevoetsrugzak 
aankopen. Dit is een rugzakje ter waarde van 6 euro vol leuke en ook nuttige gadgets. 
Het pad is open tot eind oktober.

Het evenement ThxVille is in onze gemeente stilaan een vaste waarde. Het ondertussen 
grootste bedankingsfeest voor werknemers in Belgie gaat reeds voor de derde maal 
door op De Schorre. Meer dan 25.000 werknemers en hun familie zakken in de drie 
ThxVille-dagen af naar Boom om er samen met hun collega’s een swingende After-
Work Party op vrijdagavond of een ontspannende familiedag op zaterdag of zondag 
mee te maken. Dit jaar gaat het event door in het derde weekend van september. 
Op vrijdagavond 14 september vanaf 17 uur is er dus die nieuwe, fantastische Afterwork 
Party met onder andere een optreden van onze internationale ster Milow. 
Deze wereldberoemde singer-songwriter treedt niet zo vaak op in eigen land, maar 
maakt voor ThxVille én Boom graag een uitzondering. Het wordt uit volle borst mee-
zingen op nummers als Ayo Technology, You don’t know, You and me(in my pocket), 
Howling at the moon en Little in the middle. Na Milow krijgen we het optreden 
van Les Truttes, bekend als lands beste coverband. Zij zorgen voor de ambiance en 
krijgen uiteindelijk iedereen in beweging. Zet daarbij een foodfestival, een authentieke 
retrokermis en veel leuke activiteiten en je krijgt de beste Afterwork Party in België! 
Wil jij er als Bomenaar ook bij zijn? Dat kan want de organisatie van ThxVille, in 
samenwerking met de gemeente Boom, biedt tickets aan gereduceerde prijzen aan. 
Alles hierover in de volgende editie van Het Blad.
www.thxville.be 
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Computer-vragenuurtje
Lukt er iets niet met je computer? De compu-
tercoaches van de bib helpen je graag verder! 
Wanneer: elke dinsdagnamiddag, doorlo-
pend van 13u tot 15u
Waar: in de bib (neem eventueel je laptop of 
tablet mee) / Gratis, inschrijven is niet nodig!

Verhalenparade
voorleesplezier in de bib!
elke laatste woensdag van de maand
van 15u tot 16u in de bib voor kinderen tot 
8 jaar / gratis

De voorleesmadammen trakteren je (klein)
kinderen op de mooiste en spannendste 
verhalen uit de hele wereld. Na het voorlezen 
duiken jullie in de knutselkoffer.
Je hoeft niet te reserveren: spring binnen en 
installeer je gezellig tussen de kussens! 
Kom jij ook mee luisteren?
 
Spetterdespetter!
30 mei was het ook De Grote Nationale 
Voorleesdag, met als onderwerp ‘water’.
De verhalen én het knutselen tijdens De 
Verhalenparade staan dan helemaal in het 
teken van water.
woensdag 27 juni Er was eens …
woensdag 25 juli Op het land, in het water 
of in de lucht  
woensdag 29 augustus  Stout, stouter, stoutst

Taterkaai in de bib
elke donderdag van 19u tot 21u in de bib
gratis

Wil je Nederlands oefenen en nieuwe 
mensen ontmoeten in Boom? Kom dan naar 
Taterkaai in de bib.

Taterkaai is een conversatietafel Nederlands 
voor anderstaligen. Tijdens ongedwongen 
gesprekken in het Nederlands tussen anders- 
en Nederlandstaligen praat je over alles wat 
je interessant vindt.
Nederlandstalige vrijwilligers begeleiden de 
gesprekken.
Op feestdagen of tijdens schoolvakanties is 
het geen Taterkaai.
Iedereen is welkom; mannen, vrouwen en 
kinderen van de hele wereld!

Opening fototentoonstelling 
met receptie 
Vier paar Argus-ogen. Deel 2
zaterdag 30 juni 2018 om 11u in de bib
gratis
Tijdens deze tentoonstelling presenteren vier 
andere Argus-leden hun werk. 
Er prijken prachtige foto’s over de Canarische 
eilanden, speciale computercomposities, en 
landschaps- en natuurfoto’s aan de muren 
van de bib.
Kom het fotografiewerk ontdekken van 
Kamiel De Clerck, Freddy Leemans, Hilde 
De Paepe en Fons van de Heuvel.
De tentoonstelling loopt tot 22 september 
2018.

Inschrijven en meer info over activiteiten 
van de bib: bibliotheek@boom.be 
03 888 38 52

Barrevoetspad:

Milow tickets voor de Bomenaar! 
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voordrachten in

Ecohuis
’t Kleibrood

Ook in 2018 worden er in samenwerking met Tuinhier voordrachten georganiseerd rond 
duurzaam tuinieren in de groenten- en siertuin. In samenwerking met Dialoog vzw en 
Eandis worden er infosessies georganiseerd rond duurzaam bouwen en verbouwen.

De voordrachten vinden telkens plaats in  ecohuis ’t Kleibrood. De deelname blijft  gratis. 

Aangezien het aantal deelnemers beperkt is, vragen wij u om op voorhand in te schrijven.  
Inschrijven via heidi.nuyts@boom.be of telefonisch op het nummer: 0473 23 39 89  

Aanleg en onderhoud van gazon 
– woensdag 5 september 2018 
om 19.30 uur

Een gazon aanleggen is niet moeilijk maar 
je moet er wel de tijd voor nemen en de 
juiste stappen volgen. Er zijn twee manieren 
waarop je een gazon kunt aanleggen: met 
zaad of met grasmatten. We leggen je beide 
methodes stap voor stap uit.

Een gazon onderhouden is ook niet moeilijk 
maar het is wel iets dat je regelmatig moet 
doen. Zo zul je het gras in de zomerperiode 
regelmatig moeten maaien en ontkom je niet 
aan verticuteren, bemesten en sproeien van 
het gazon. Maar in welke periode kun je dit 
nu het beste doen? Wij helpen je alvast op 
weg naar een mooie gazon die milieuvriende-
lijk wordt aangelegd en onderhouden.
Deelname is gratis. Inschrijven via 
heidi.nuyts@boom.be of telefonisch 
op het nummer: 0473 23 39 89  

Wat als mijn verwarmingsketel 
aan vervanging toe is? 
– woensdag 19 september 2018 
om 19.30 uur

Waar houdt u rekening mee als u een ver-
warmingsketel vervangt? Deze sessie geeft 
meer inzicht in de werking van een verwar-
mingsinstallatie en haar onderdelen. U krijgt 
een overzicht van warmtepompen en ketels 
op verschillende energiebronnen en onder 
welke voorwaarden u ze efficiënt toepast. 
Verder bekijken we een optimale regeling 
van het volledige systeem en de koppeling 
met sanitair warm water.
Deelname is gratis. Inschrijven via 
heidi.nuyts@boom.be of telefonisch 
op het nummer: 0473 23 39 89  

Onderhoudsvriendelijke siertuin 
– woensdag 3 oktober 2018 om 
19.30 uur

Tuinieren is leuk, maar soms wil je gewoon 
in je luie zetel op het terras zitten, in plaats 
van op je knieën tegen het onkruid te vechten. 
Richt je tuin wat anders in en schakel handige 
hulpjes in: elk uurtje werk gespaard, is een 
uur meer genieten. Met onze tips wordt je 
tuin alvast een stuk onderhoudsvriendelijker.

Deelname is gratis. Inschrijven via 
heidi.nuyts@boom.be of telefonisch 
op het nummer: 0473 23 39 89  

 
Gevelrenovatie 
– donderdag 25 oktober 2018 
om 19.30 uur
 
Gelijktijdig of achtereenvolgens nieuw 
schrijnwerk met hoogrendementsglas plaat-
sen en de bestaande buitenmuren na-isoleren 
is een interessante denkpiste, waarbij een 
doordachte aanpak echter noodzakelijk is.
 In deze sessie leert u waar u moet op letten 
bij de vervanging van uw ramen en welke 
mogelijkheden u 
hebt om bestaande 
spouwmuren of 
volle muren te iso-
leren: buitenisola-
tie, binnenisolatie 
en navulling van 
de spouw. Speciale 
aandacht gaat naar 
de wind-, lucht- 
en koudebrugvrije 
aansluitingen van 
de nieuwe ramen 

op de muurisolatie. Ook ventilatie (een ver-
eiste voor de renovatiepremie), passieve zon-
newinsten en oververhitting komen aan bod.
Deelname is gratis. Inschrijven via 
heidi.nuyts@boom.be of telefonisch 
op het nummer: 0473 23 39 89  

Alles over druiven 
– woensdag 21 november 2018 
om 19.30 uur

Fruit is gezond. Druiven geven ons energie. 
Men kan ze zo eten als tussendoortje, laten 
drogen tot rozijnen of er heerlijke wijn van 
maken. 

Zelf druiven kweken? Het kan, iedereen die 
in zijn tuin over een zonnige zuidermuur 
of beschutting beschikt kan heel gemak-
kelijk zelf zijn eigen zoete, sappige vruchten 
kweken. U hoeft geen dure serre aan te 
schaffen. Met wat goede wil, een flinke dosis 
energie, enkele nuttige tips en de passende 
werkwijze zijn we al een eind op de goede 
weg.
Deelname is gratis. Inschrijven via 
heidi.nuyts@boom.be of telefonisch 
op het nummer: 0473 23 39 89  
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